

Online Pre-registration extended to 2 September! 網上預先登記延至9月2日截止



Due to the overwhelming response, Restaurant & Bar Hong Kong x Gourmet Asia has extended the pre-registration deadline to 2 September, so you will have one more week to notify your friends and colleagues and take action! With a few clicks, you will be able to take off on a wonderous culinary journey with 9,000+ industry peers alongside! Register now before it's too late!

由於反應熱烈,香港餐飲展X亞洲高端食品 展網上預先登記將延至9月2日截止,讓你有 多一個星期知會親朋好友,為一年一度的餐飲 業盛會做好準備!你只需點擊以下連結,並完 成幾個簡單步驟,便可與9,000 多名業內夥伴 共赴一場無與倫比的餐飲盛宴!事不宜遲,立 即行動!





Events not to be missed 精彩活動 不容錯過



Star-rated chefs will amaze you with culinary masterpieces using sponsored ingredients from RBHK and Natural & Organic Asia, sharing appetising delights and green dining ideas.

星級名廚利用香港餐飲展及亞洲天然及有機博覽贊助的經典 及可持續食材,即席炮製多款美饌佳餚,宣揚綠色飲食觀 念。



Swirl, Sniff, Sip! Wine experts will take you on a wondrous journey of wine tasting and teach you how to savour the best way. Enjoy!

葡萄酒大師帶你展開奇妙的品酒旅程,細味全球各地的珍貴 醇釀。

Feature Exhibitors 焦點參展商



Brandwerk Limited Stiegl Grapefruit Radler

Grapefruit juice blended with the signature Goldbrau lager which brewed in Austria for 500y+, giving it a distinct tart aroma and tangy fruit flavour, Only 2% Alc, low in calories and GMO free.



Champion Group International Limited CHAMPION° AS-100 (HeatPLUS) 節能型揭門式洗碗碟機 (熱回收)



With its advanced heat recovery technology, AS-100 (HeatPLUS) saves up to 70% of electricity and 67% of water consumption which is your best choice of cost

and energy saving dishwasher. AS-100 (HeatPLUS) 採用嶄新熱回收技術,節省高達70% 能源及67%耗水量,是成本與能源效益兼備的首選。

Skip the queue and register now to visit the show! 立即登記,省卻現場輪候時間!

> Skip the queue now 公公理場論候時間 省卻現場輪候時間

Organiser:

Informa Markets

1701-05, 17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

+852 3709 4981

visit@rbhk-ga.com

www.RBHK-GA.com





informa

markets